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ΠΡΟΣ ΤΟΝ  ΥΠΟΥΡΓΟ: 

 

-Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Παναγιωτόπουλο 

Θέμα: “ Υποκατασκευαστικό  Έργο Σύμβασης Εκσυγχρονισμού Α/Φ F-16” 

Κύριε Υπουργέ, 

Με τον ν. 4650/2019 (ΦΕΚ Α’ 207/17.12.2019), εγκρίθηκαν προγράμματα εκσυγχρονισμού – 
αναβάθμισης των Αεροσκαφών (Α/Φ) F-16. Το Κίνημα Αλλαγής, λαμβάνοντας υπόψη και τις 
ειδικές συνθήκες που βιώνει η Χώρα με τη συνεχή επιθετική στάση της Τουρκίας, θέτοντας ως 
επιτακτική ανάγκη τον εκσυγχρονισμό, μεταξύ άλλων, των Α/Φ F-16 και την ενίσχυση της 
ΕΑΒ για να ανταποκριθεί στο έργο της, ψήφισε υπέρ των σχετικών διατάξεων, προβάλλοντας, 
κατά τη σχετική συζήτηση στη ΒΟΥΛΗ, ορισμένες αυτονόητες απαιτήσεις. Συγκεκριμένα, 
ζητήσαμε : 

1.Να έλθει προς έγκριση στη ΒΟΥΛΗ, το συντομότερο δυνατό, η θέσπιση ρυθμιστικού 
πλαισίου για υλοποίηση προγραμμάτων Security of Supplies Information (SSI), σύμφωνα και 
με τις από 16/11/2019 προτάσεις της επιτροπής διαπραγμάτευσης και αξιολόγησης 
Αντισταθμιστικών Ωφελημάτων (ΑΩ). 

2.Να ενημερωθεί η ΒΟΥΛΗ για τη διαδικασία και τις αποφάσεις ανάθεσης των «ορφανών» 
προγραμμάτων ύψους 48,5 εκατ. δολαρίων ΗΠΑ και 

3.Να ενημερωθεί η ΒΟΥΛΗ για το εάν έχουν διασφαλιστεί τα αναγκαία μέσα και οι πόροι που 
απαιτείται η ΕΑΒ για να υποστηρίξει το υποκατασκευαστικό έργο που της έχει ανατεθεί. 

Δεδομένου ότι έχει παρέλθει χρονικό διάστημα εννέα (9) μηνών από την ψήφιση του          ν. 
4650/2019, δεν έχει έλθει στη ΒΟΥΛΗ προς έγκριση θέσπιση ρυθμιστικού πλαισίου για 
προγράμματα SSI. 

Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 

1.Πότε προτίθεστε να φέρεται προς έγκριση το σχετικό ρυθμιστικό πλαίσιο για τα 
προγράμματα SSI; 

2.Έχει γίνει μερική ή ολική ανάθεση προγραμμάτων χρηματοδοτούμενων από το κονδύλι των 
48,5 εκατ. Δολαρίων ΗΠΑ; Αν ναι, σε ποιες εταιρίες και για ποιες εργασίες; 

3.Η ΕΑΒ αυτή την περίοδο είναι ακέφαλη λόγω της παραίτησης του Διευθύνοντα Συμβούλου. 
Έχει γίνει η κατάλληλη προετοιμασία από την εταιρία, προκειμένου να υλοποιήσει με 
επιτυχία το έργο που της έχει ανατεθεί; 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιώργος Φραγγίδης 
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